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Motie Werkconferentie stadsdeelontwikkeling  
 
Venlo, donderdag 6 november 2014, 
 
 
De gemeenteraad van gemeente Venlo, in vergadering bijeen op 6 november 2014,  
 
 
Constaterende dat  
 
Leefbaarheidscijfers van de gemeente laten zien dat investeren in Blerick hard nodig is ter voorkoming 
van een verder afglijden. De wijkanalyse 2011(gemeente Venlo) vermeldt dat in 4 van de 5 Blerickse 
wijken sprake is van zwakke wijken (te weten: Blerick Midden /Blerick Zuid /Blerick Noord en Klingerberg, 
met name de problematiek in de buurt Vastenavondkamp Noord behoeft de nodige aandacht).  
 
 
Overwegende dat  
 
De verschuiving in de wijze van gebiedsontwikkeling van fysiek naar sociaal zal de komende jaren 
doorzetten. Nieuwe spelers – particuliere sociaal ondernemers en burgerinitiatieven – krijgen de ruimte 
voor het ontwikkelen en realiseren van wat zij van belang vinden voor hun buurt. Dit vraagt om een 
faciliterende en stimulerende lokale overheid en maatschappelijke partners zoals woningcorporaties, maar 
ook sportverenigingen, zorgaanbieders, welzijnsstichting(en), scholen e.d.) Een gezamenlijk gedragen 
Stadsdeelontwikkeling Plan Blerick kan een drager zijn om deze ambitie ook daadwerkelijk waar te 
kunnen maken..  
 
Verzoekt het college: 
 
om met alle relevante partijen in het eerste kwartaal van 2015 een werkconferentie Stadsdeelontwikkeling 
Plan Blerick te organiseren, met als doel te komen tot concrete werkafspraken tussen gemeente, 
woningcorporaties en andere maatschappelijke instellingen. 
 
en gaat over tot de orde van de dag. 
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